
Z A P I S N I K 
sa redovne godišnje sednice Skupštine Saveza radio-amatera Srbije 

održane 27.04.2013.g. u Paraćinu. 
 
 

Sednica Skupštine SRS je počela sa radom u 11.45, po dolasku većeg broja predstavnika 
klubova, i pre nego je doneta bilo kakva odluka, predsednik SRS Vemić Miroslav YT1AA je po 
dobijanju podataka od sekretara SRS konstatovao da na Skupštini nije prisutan dovoljan broj 
predstavnika u Skupštini pa donosi odluku da se, poštujući statut SRS, pravi pauza od jednog 
sata, kako bi se ponovo ustanovio broj prisutnih predstavnika na skupštini SRS. Za to vreme će 
se podeliti priznanja za KT i UKT takmičenja koja je organizovao SRS, a održana su u 2012.g. 
 
U vreme proglašene pauze od sat vremena, uručene su nagrade i priznanja pobednicima u KT 
takmičenjima: „YUKTM 2012“ i „KT KUP SRS 2012“, kao i u UKT takmičenjima: „UKT KUP 
SRS 2012“, „Septembarsko VHF 2012“, „Oktobarsko UHF/SHF 2012“ i  „SRS VHF CW 
2012“. 
 
U 12.45 na osnovu podataka od sekretara SRS, da je na Skupštini prisutan broj predstavnika koji 
po Statutu SRS čini kvorum, predsednik SRS konstatuje da sednica Skupštine SRS može da 
počne sa radom jer postoji dovoljan broj predstavnika koji mogu punopravno da donose odluke. 
Vemić predlaže za radno predsedništvo sebe, Bobana Jovanovića YT1JB i Grozdanović Dejana 
YU1AS, za overivače zapisnika Vukelić Zorana YU1EP i Levi Ranka YU1KT i za zapisničara 
Colja Zvonka YT1WA. 
Predlog jednoglasno usvojen. 
Vemić, zbog sleda dogañaja, predlaže da se predloženi dnevni red promeni tako što se tačke 2 i 5 
brišu, a tačka 3 postaje tačka 2 i tačka 4 postaje tačka 3 tako da je predložen novi dnevni red: 
 

1. Izbor radnih tela Skupštine: 
- Radnog predsedništva 
- Zapisničara 
- Dva overača zapisnika 
2. Podnošenje i usvajanje: 
- Izveštaj o radu Saveza radio-amatera Srbije 
- Finansijski izveštaj 
- Izveštaj nadzornog odbora 
- Izveštaj disciplinske komisije 
3. Podnošenje i usvajanje predloga planova: 
- Plana rada Saveza radio-amatera Srbije za 2013. godinu 
- Finansijskog plana Saveza radio-amatera Srbije za 2013. godinu 

Predlog dnevnog reda jednoglasno usvojen. 
 
Vemić se obraća delegatima vezano za tačku 2 dnevnog reda rečima da su svi klubovi na vreme 
dobili Skupštinske materijale i sve izveštaje pa smatra da ih ne treba čitati na samoj sednici 
skupštine i poziva predstavnike da se jave za diskusiju po predloženim izveštajima. Nakon trećeg 
poziva za diskusiju, niko od delegata se nije javio, tako da Vemić stavlja na glasanje za 
prihvatanjem svakog od izveštaja pojedinačno.  
Izveštaji (Izveštaj o radu SRS, Finasijski zveštaj, Izveštaj nadzornog odbora kao i izveštaj 
disciplinske komisije) su prihvaćeni jednoglasno. 
Siniša Radulović YU1RA – Pre nego se izglasaju ili se ne izglasaju predloženi planovi, 
napominje da planovi nisu sveto pismo i da neznači da se ne mogu menjati. Ako postoji još nešto 
što treba staviti u planove, klubovi ili pojedinci mogu da daju takve predloge i nema razloga da 
ne budu u planovima za 2013.g. ukoliko su realni i mogući. Potrebna je veća saradnja i 
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komunikacija izmeñu klubova i Saveza i ako postoji bilo kakva mogućnost da se klubovima 
pomogne, ne treba se ustručavati već treba uputiti zahteve Savezu o pomoći i saradnji.  
Vemić – Iduća Skupština je izborna i već je vreme da se razmišlja o nekom budućem 
rukovodstvu obzirom da sadašnjem rukovodstvu ističe drugi mandat. Što se tiče sadašnjeg 
rukovodstva, potrudiće se da sledećem rukovodstvu ostavi što više finansijskih sredstava kako ne 
bi počeli od nule i kako bi nastavilo sa radom uz sve pozitivno što je do sad urañeno. 
Božić Bojan YU2DXB – postavlja pitanje, da li postoji UKT menadžer. Da li postoji mogućnost 
da se u okviru savezove ukt mreže VHF linkuje preko UHF mreže, jer oni, radio-amateri iz 
Pirota su voljni da to odrade. 
Vemić Miroslav YT1AA – slaže se da treba svaki predlog razmotriti i ukoliko je bilo koja 
inicijativa prihvatljiva sa stanovišta potreba i mogućnosti realizcije nema ništa protiv takve ideje 
i da će se SRS potruditi da obezbedi uslove za takvu akciju, ali se moraju poštovati propisi koji 
regulišu tu problematiku, a što se tiče UKT menadžera za repetitore, IO SRS za sada obavlja tu 
funkciju do imenovanja novog menadžera, jer prehodni menadžer nije u dovoljnoj meri izvršio 
svoj zadatak. 
Radovanović Milan YT1PRM – traži da se postavi R6 na Besnoj Kobili i takoñe zamera 
Savezu, kako ne odgovara na zahteve Radio-kluba iz Pirota, tj ignoriše zahteve grupe amatera iz 
Pirotskog kraja.  
Siniša Radulović YU1RA – Napominje da je SRS taj koji sprovodi planiranje UKT mreže, da 
sve mora biti po pravilnicima i da nije tačno da se SRS oglušio o zahteve Pirotskih amatera jer su 
dopisi-odgovori redovno dostavljani RK iz Pirota.  
Napomena: Kasnije se ustanovilo da je sekretar pirotskog kluba primio te odgovore ali nikoga 
nije obavestio niti ikome prosledio te odgovore jer ga UKT problematika ne interesuje. 
Vemić Miroslav YT1AA – predlaže da se oko 18 maja 2013.g. organizuje jedan sastanak u 
Pirotu na kojem bi se rešili problemi o kojima govore amateri iz Pirotskog kraja, kako se ne bi 
širila diskusija u nedogled što su amateri iz Pirota prihvatili. 
Tomić Dejan YU1TP – postavlja pitanje, zašto na javnom delu sajta SRS nema Skupštinskog 
materijala i zašto klubovi moraju da plaćaju članarinu obzirom da se zna kakva je teška 
finansijsaka situacija. 
Vemić Miroslav YT1AA – objašnjava da je članarina klubova regulisana statutom i da je to 
način da se zna ko je član SRS, a ko ne. To je inače realnost u svim udruženjima, a ne samo kod 
radio-amatera. Na zaštićenom delu sata postoji sva dokumentacija koja je dostupna svim 
članovima saveza i ne vidi razlog zašto bi ta dokumentacija bila dostupna celom svetu. 
Petrovć Miodrag YT3E – postavlja pitanje oko rešavanja problema tj. sklapanja ugovora sa JP 
ETV vezan o za repetitor na Tupižnici na šta je Siniša YU1RA odgovorio da je SRS u kontaktu 
sa ETV koji nije trenutno u mogućnosti da sklapa ugovore jer se čeka promena cenovnika za 
upotrebu objekata ETV. 
Stošić Miroljub YT1CS – postavlja pitanje ko je i zašto skinuo repetitor sa Besne Kobile na šta 
je dobio odgovor od Radovanović Dragana YU8RD da je taj repetitor star preko 30 godina i da 
je pre 3 godine odnet na popravku i da se stvar u meñuvremenu iskomplikovala tako što je čovek 
koji je primio ureñaj volšebno nestao. 
Colja Zvonko YT1WA – obavestio Skupštinu da je jednom prilikom Radovanović Milan 
YT1PRM neovlašćeno direktno reemitovao po svim simpleksima telefonski razgovor sa njim 
vezano za razgovor oko problematike sa repetitorima, što smatra čak i krivičnim delom i sve to u 
cilju da su takve stvari nedopustive i da se to ne sme ponoviti. 
Dušan Grujić YU1OS – postavlja pitanje kako je moguće postavljati repetitore van amaterskog 
opsega misleći na UHF repetitor, na šta je dobio odgovor od Siniše Radulovića YU1RA da sve 
što je van opsega nije u nadležnosti SRS, a bez obzira na to u izveštaju o radu stoji da je Savez 
ipak reagovao dopisom nadležnim organima.. 
Radovanović Dragan YU8RD – postavlja pitanje šta će biti sa radio-amaterima sa Kosova i 
Metohije ukoliko doñe do priznavanja kao zemlje, na šta mu je Vemić odgovorio da Savez ne 
može rešavati taj problem već je država Srbija nadležna za teritorijalna pitanja. 
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Vukelić Zoran YU1EP – predložio da Savez uputi dopis nadležnim državnim organima u 
smislu da pregovarački tim R.Srbije ima u vidu i taj problem tokom pregovora koji su već 
započeli. Takav predlog je jednoglasno izglasan. 
Grozdanović Dejan YU1AS – ponudio je SRS-u da RK YU1HFG može da pomogne Savezu 
donacijom jednog UHF repetitora. 
 
Pošto više nije bilo diskutanata prešlo se na glasanje za usvajanje planova (Plan rada i finansijski 
plan). Svi planovi za naredni period su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Nakić Nenad YT1NN - se naknadno javio (iako su planovi već usvojeni) sa pitanjem zašto je u 
finansijskom planu prkazan trošak od oko 150,000.oo dinara  za troškove računovodstva i 
završni račun što je skoro za duplo više nego prošle godine našta mu je Siniša YU1RA 
odgovorio da je to verovatan trošak koji će nastati ali za period od jedne godine i šest meseci. 
 
Ovim je godišnja Skupština SRS u 14:45 završila zasedanje. 
 
 

 
U Beogradu 30.04.2013 
 
 
Overivači zapisnika:                  Zapisničar: 
        Colja   Zvonko  YT1WA 
Vukelić Zoran YU1EP 
 
___________________              _____________________ 
 
Levi Ranko YU1KT 
 
____________________ 


